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Abstract (en)
The heating element has an insulating body (4) and at least one heating conductor (10) embedded in its surface, provided by an upstanding
conductor band, which is corrugated along its length. The heating section (15) of the band projecting from the surface of the insulating body is
continuous, while the foot section (11) embedded in its surface is interrupted, the embedded sections joined to the heating section by narrow bridge
sections.

Abstract (de)
Zur Herstellung eines elektrischen Strahlungsheizkörpers (1) wird ein dünnes Band (10) aus Heizwiderstandsmaterial aufrechtstehend auf einem
Isolierkörper (4) angeordnet. Es weist Fußabschnitte (11) auf, die in das Heizleitermaterial eingebettet sind. Die Fußabschnitte (11) sind nur durch
dünne Verbindungsstege (13) mit dem Heizbereich (15) verbunden und anders geformt und/oder ausgerichtet als das gewellte Heizleiterband (10).
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